
قائم مقام مدیرعامل هپکو اراک:
 هپکو توانایی تولید دامپتراک

 به هر سایزی را دارد

اراک-غلامی،خبرنگاراقتصادسرآمد -قائم مقام مدیرعامل 
هپکو اراک گفت: هپکو توانایی تولید دامپتراک با هر سایزی 
را دارد، اینکه بعضی ها می گویند هپکو توانایی تولید هر سایزی را ندارد، 
دروغ بزرگی است، ســایزی وجود ندارد که هپکو توانایی تولید آن را 

نداشته باشد.
سالانه بالغ بر ۲۵۰ دستگاه دامپتراک از کشورهای خارجی وارد می شود، 
این در حالی است که شرکت هپکو بزرگ ترین تولیدکننده ماشین آلات 
راهسازی و معدنی از توانایی لازم برای تولید دامپتراک هایی با ظرفیت های 

مختلف ۴۰، ۷۰ و ۱۰۰ تن با کیفیت و قیمتی مناسبت تر برخوردار است.
شرکت هپکو توانایی تولید انواع تراک معدنی، انواع بیل های زنجیری، 
انواع لودر، بلدوزر، غلطک خاک، غلطک آسفالت، غلطک اتو آسفالت، 
بیل لاستیکی، بکهولودر، لودر و گریدر را داراست که در صورت حمایت 

دولت و مجلس قادر به تولید این محصولات است.
با رفع بخشی از مشکلات این شرکت در سال گذشته، این روزها اخبار 
خوشی از بازگشت تولید به این واحد صنعتی بزرگ و انعقاد قراردادهای 
فروش به گوش می رسد به طوری که قائم مقام مدیرعامل هپکو اراک در 
این رابطه به خبرنگار فارس در اراک می گوید: قراردادهایی در زمینه تولید 
دامپتراک های ۱۰۰ تن منعقد شــده که در مورد بعضی از این قراردادها 

سفارش گذاری انجام و قراردادها نهایی شده است.
علیرضا میقانی می افزاید: هم اکنون در مرحله ضمانت نامه بانکی و انتقال 

پول هستیم که خرید قطعات نیز انجام و در مرحله تولید قرار گرفته اند.
وی تصریح کرد: خوشــبختانه حجم قابل توجهی از مشکلات شرکت 
برطرف شده و امسال هپکو با سال گذشته بسیار متفاوت تر است، هرچند 

جنس مشکلات هپکو از مشکلات دیگر کمی متفاوت تر است.
قائم مقام مدیرعامل هپکو اراک با بیان اینکه حجم قرارداده ها بالا بوده و نیاز 
است سقف اعتباری ضمانت نامه ها افزایش یابد، ادامه داد: ضمانت نامه ها 
تهیه شده و ان شــالله  از ماه آینده بخش دیگری از قرارداد های باقی مانده 

نیز نهایی شوند.
میقانی گفت: هم اکنون بیل زنجیری نیز در دست تولید است که به زودی 
از خط تولید بیرون خواهند آمد، هپکو سال ها بود تولیدی در زمینه بیل 

نداشت، اما خدا را شکر امسال شاهد تولید این محصول هستیم.
وی با بیان اینکه تمام امور مربوط به طراحی و تولید توســط طراحان و 
متخصصان خود هپکو صورت می گیرد، ادامه داد: در زمینه تامین مواد اولیه 
برای موادی چون موتورگیربکس باید سفارش گذاری انجام شود و خرید 
خارجی داشته باشیم، اما بخشی دیگر در بازار داخل قابل تهیه هستند و 

مشکلی در تامین آنها نیست.
قائم مقام مدیرعامل هپکو اراک اظهار کرد: با پیگیری های صورت گرفته 
موفق شدیم پروانه برخی از محصولات را که کنار گذاشته شده بودند، 

بازگردانیم که این یک خبر مسرت بخش برای تولید است.

در نشست تعاملی ذوب آهن اصفهان با شرکت های حمل 
ریلی عنوان شد؛

 شرکت های حمل ریلی خود را جزیی
 از زنجیره تولید ذوب آهن اصفهان می دانند

اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-جلسه 
تعاملی ذوب آهن اصفهان با شرکت های حمل ریلی 
کشــور و نمایندگان شــرکت راه آهن جمهوری اسلامی ایران با 
هدف تعامل و برنامه ریزی مناســب و تعیین میــزان حق مالکانه 
سال ۱۴۰۰ در محل سالن جلسات مدیر عامل شرکت برگزار شد.
 در این جلســه که نمایندگان ذوب آهن اصفهــان  ، نمایندگان و 
مدیران ۸ شرکت بزرگ و معتبر ریلی کشور  و چند تن از مسئولین 
شرکت راه آهن جمهوری اسلامی ایران حضور داشتند، ظرفیت ها 
و مسایل مرتبط با سیستم حمل ریلی ذوب آهن اصفهان و شرایط 
موجود شرکت های حمل ریلی ایران و تعاملات فی مابین مورد 

بحث و بررسی قرار گرفت. 
در این جلسه محمد جعفر صالحی معاون خرید ذوب آهن اصفهان 
ضمن بیان اهمیت حمل ریلی در کشور و جایگاه و نیاز های حمل 
ریلی ذوب آهن اصفهان گفت : توســعه زیر ســاخت های ریلی 
کشور مورد فراموشی قرار گرفته و لازم است که همراه با توسعه 
زیر ساخت های جاده ای ، زیر ساخت های ریلی هم مورد توجه 
قرار گیرد. ذوب آهن اصفهان نیز به عنــوان یکی از بهره برداران 
حمل ریلی ایران با حداکثر توان در خدمت توسعه سیستم حمل 

ریلی کشور است. 
وی تاکید کرد : ذوب آهن اصفهان ضمن این که مانند بعضی دیگر 
از شرکت های تولیدی با مشــکلات مربوط به  گرانی تهیه مواد 
اولیه و انرژی مواجه است ، به کمبودها و مشکلات شرکت های 
مرتبط با حمل ریلی نیز واقف بوده و متناســب با شرایط کشوری  

در جهت برطرف نمودن مشکلات فیمابین تلاش می کند. 
در این جلسه مدیران شرکت های حمل ریلی نیز در سخنان خود 
به ظرفیت ها و جایگاه حمل ریلی کشور اشــاره کرده و یاد آور 
شدند : سیستم مذکور ۱۰ درصد از بار کشــور را حمل کرده و با 
حرکت یک قطار باری از حرکت ۱۵۰ تریلی بی نیاز و از خسارات 

احتمالی آن دور می شویم.
 نمایندگان حاضر  با بیان مشــکلات موجود حمل ریلی از جمله 
مشــکلات و گرانی های مربوط بــه تهیه قطعــات لازم و انجام 
تعمیرات جاری و سالانه تاکید کردند که شرکت های حمل ریلی 
طرف قرارداد ذوب آهن اصفهان، همواره خود را جزیی از زنجیره 
تولید این شرکت دانسته و فارغ از هرگونه کمبود و حاشیه ای به 
همکاری با آن می پردازند. در ابتدای این جلسه مسایل مربوط به 
پرتال داخلی و عملکرد نرم افزار بارگیری ریلی ذوب آهن اصفهان 

از معادن تا ایستگاه تخلیه از طرف شرکت مربوطه تشریح شد.

مدیر اداره کل راهداري و حمل و نقل جاده اي استان:
سهم عمده حمل و نقل جاده اي  کرمان مواد 

معدني و محصولات کشاورزي است

کرمان-خبرنگاراقتصادسرآمد-اســتان کرمــان  بــه 
عنوان  بزرگترین استان کشور به دلیل موقعیت خاص 
جغرافیایی و ظرفیت هاي زیاد اقتصادی، معدنی و گردشــگری 

نقش مهمی در حمل ونقل بار و مسافر کشور ایفا می کند .
مدیــر اداره کل راهداري و حمل و نقل جاده اي اســتان کرمان 
گفت:  وجود بیش از ۷۰  نــوع محصول باغی ، ۵۴ نوع محصول 
زراعی )در ایران رتبه اول باغ های کشور با سهم ۱۷ درصد ی( 
همچنین ثبت ۴۱۷ جاذبه گردشــگری به انضمــام حجم بالای 
معادن استان که لقب بهشــت معدن کاران را به خود اختصاص 

داده است.
سیدعلي حاج ســیدعلیخاني افزود: ســهم اصلی بارهای استان 
به مواد معدنی ، سیمان )با توجه به وجود ســه کارخانه سیمان 
بزرگ در استان( ومواد نفتی) با توجه به توزیع مواد نفتی از مبدا 
اســتان کرمان به اســتانهاي همجوار( ومحصولات کشاورزی 

اختصاص دارد. 
وي یادآور شد: در سال 9۸ متوسط بار حمل شده در کشور ۱۵ 
میلیون  تن بوده که استان کرمان با حمل  3۲ میلیون 6۰۰ هزارتن  

کالا در جایگاه سوم حمل بار کشور قرار گرفته است .
حاج سیدعلیخاني افزود: طي سال 99 در استان کرمان 3۴ میلیون 
و6۰۰ هزار تن بار حمل شــده  که به نظر می رسد پس از انتشار 
آمار نامه رســمی ســازمان راهداری و حمل ونقل جاده اي، در 

جایگاه دوم کشور قرار گیریم.
مدیراداره کل راهــداری و حمل و نقل جاده ای اســتان کرمان 
اظهار داشــت: در حال حاضر حدود ۱۲ هزارو ۷۰۰ دســتگاه  
کامیون و بیش از ۱۸ هزار نفر راننده در بخش حمل ونقل استان 

فعالیت دارند که جوابگوی نیازهای استان هستند. 
وی با اشــاره به این مطلب که بخش اعظم  بار استان کرمان مواد 
معدنی اســت که به طور عمده بصورت خام صادر می شــوند، 
افزود: با توجه به ارزش کم محموله هــای معدنی، هزینه حمل 
ونقل آنها نقش مهمی در اقتصاد آنهــا دارد و اگر کرایه حمل از 
حد مشخصی بیشتر شــود، صادرات مواد معدنی غیر اقتصادی 
خواهد شد. لذا بسیار مهم اســت که به بخش اقتصادي حمل و 

نقل توجه ویژه ای شود.
مدیر اداره کل راهــداري وحمل و نقل جاده اي اســتان کرمان 
خاطرنشــان کرد: هزینه های حمل به صورت مستقیم به هزینه 
های ناوگان وابسته هستند ، لذا توجه به افزایش قیمت لاستیک، 
هزینه قطعات، تعمیرات و....لازم است تعادل بین کرایه حمل و 

هزینه ناوگان  برقرار شود.
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دستگیری عامل حفاری غیرمجاز در منطقه اره گر تبریز

تبریز-امیدمحمدزاده-خبرنگاراقتصادسرآمد-فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی آذربایجان شرقی از دستگیری عامل حفاری غیرمجاز در منطقه اره گر تبریز خبر داد.
  سرهنگ کاظم داداشی ضمن اعلام این خبر گفت: » به دنبال گزارشات مردمی مبنی بر انجام حفاری غیرمجاز در مجاور منزل مسکونی، طی عملیاتی جامع نیروی یگان حفاظت شهرستان با شناسایی 
محل موردنظر، از ادامه حفاری جلوگیری کرد.« او ادامه داد: »طی این عملیات که با همکاری نیروی انتظامی انجام شد، عامل حفاری غیرمجاز در خانه ای شخصی واقع در منطقه اره گر دستگیر و ابزارآلات حفاری 
غیرمجاز کشف و ضبط شد.« فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی آذربایجان شرقی با بیان اینکه محل حفاری تا اطلاع رسانی پلمپ خواهد بود، گفت: »فرد خاطی به همراه ابزارآلات 

حفاری به عنوان متهم به مراجع قضایی ارجاع داده شد و مراحل قانونی برابر مقررات انجام خواهد شد.«
داداشی خاطرنشان کرد: »هم استانی های محترم می توانند در صورت مشاهده هرگونه تخلف در حوزه میراث فرهنگی، مراتب را با تماس شماره ۰966۲، مرکز پیام یگان حفاظت وزارت میراث فرهنگی، 

گردشگری و صنایع دستی کشور، اطلاع دهند.«

در جلسه ستاد کرونا استان  و با حضور وزیر بهداشت اعلام شد؛

افتتاح پروژه های علوم پزشکی همدان تا 3 ماه آینده

تامین زمین و احداث 18 هزار واحد در طرح اقدام ملی مسکن استان مرکزی

ایران زمین 7اخبار 7ایران زمین ایران زمین

همدان -فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادسرآمد- 
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی از 
شکسته شــدن رکورد تزریق واکسن خبر داد و گفت: 

میزان تزریق تا امروز حدود ۴۰ میلیون دز بوده است.
بهرام عین اللهی در جمع خبرنگاران اظهار کرد: امروز 
۷ میلیون و ۸۰۰ هزار واکســن در هفته تزریق شد و به 
این ترتیب رکورد کشور آلمان که 6 میلیون در هفته بود، 

شکسته شد.
وی افزود: این موفقیت به خاطر حمایت اقشار مختلف 
مردم از جمله دانشجویان و داوطلبان این رکورد حاصل 
شد که این کار اگر با تکیه بر اقدامات دولتی انجام می شد 

این موفقیت حاصل نمی شد.
وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی ضمن ابراز 
امیدواری از اینکه این رقم در هفتــه آینده به بالای ۱۰ 
میلیون برسد گفت: میزان تزریق تا امروز حدود ۴۰ میلیون 
بوده است. وی با بیان اینکه امید می رود با این سرعت 
واکسیناسیون با افزایش مراکز، محدودیت سنی در همدان 
برداشته شود گفت: در کشور بسته به شرایط هر استان، 

آمار و سرعت و مراکز تجمیعی تصمیم گیری می شود.
عین اللهی با بیان اینکه هر جا تعداد داوطلبان بیشتر باشد 

واکسن بیشتری داده می شود در پاسخ به سئوالی در مورد 
بازگشایی دانشــگاه ها و مدارس گفت: دانشگاه علوم 
پزشکی برای ۱۵ مهرماه بازگشایی می شود و مدارس نیز  
وقتی دانش آموزان واکسینه شوند بازگشایی خواهد شد.

وی در پاسخ به ســئوال دیگری در مورد نیاز به کارت 
واکسن خاطرنشان کرد: هر جا تجمع وجود داشته باشد 

کارت واکسن مورد نیاز است.
 رشید حیدری مقدم در جلسه ستاد کرونا با حضور وزیر 

بهداشت با بیان اینکه از زمان بروز کرونا در استان همدان 
ســه برنامه برای مقابله با آن در نظر گرفته شد، اظهار 
کرد: استان همدان با توجه به شرایط فصلی و موقعیت 
جغرافیایی ۲۲ درصد از بیماران استان های همجوار را 
پوشش می دهد. وی با اشاره به ظرفیت های استان گفت: 
در هشت سال گذشته جهادی در حوزه استان اتفاق افتاد 
به طوری که در 3۰ ســال آینده با وجود رشد جمعیت 
نیازی به اقدام جدید در حوزه بهداشت نخواهیم داشت.

رئیس علوم پزشکی استان همدان در ادامه با بیان اینکه 
دانشگاه علوم پزشکی همدان ۴۷9 هیات علمی و ۷۲ 
استاد دارد خاطرنشان کرد: امروز چهارصد و هفتاد یکمین 
پرواز امداد هوایی در استان اتفاق افتاد؛ ضمن اینکه در 
هشت سال گذشته تقریبا هر یک سال یک بیمارستان 

راه اندازی شده است.
وی توسعه پایدار در حوزه ســلامت را نیازمند توجه 
به حوزه بهداشــت دانســت و گفت: در حوزه درمان 
خوشبختانه در همه شهرستان ها تخت های ویژه وجود 
دارد و افزایش تختهای آی سی یو و آن آی یو مشخص 

است.
حیدری مقدم با یادآوری اینکه  ۱۰۰ هزار متر هتلینگ 
بیمارستان های استان بازســازی و نوسازی شده است 
گفت: با تجهیز مراکز شهرستان ها دغدغه حضور بیمار ان 

به مرکز استان رفع شده است.
وی با بیان اینکه حیات بیمار کرونایی به اکسیژن وابسته 
است، گفت: در همین راستا ۱۸ دستگاه اکسیژن ساز به 
بیمارستان های استان اضافه شده است، بیمارستان فامنین 
نیاز به  اکسیژن ساز دارد و امید است با مساعدت وزیر در 

اختیار قرار گیرد.

اراک-غلامی،خبرنگاراقتصادســرآمد 
-مدیرکل راه و شهرسازی استان مرکزی 
گفت : تامین زمیــن و عملیات احــداث ۱۸ هزار 
واحد درطرح اقدام ملی مســکن در استان اجرایی 
شده اســت و پیشــرفت  قابل قبولی در این بخش 

جریان دارد.
احمد مرزبان ضمن ارائه گزارشــی از روند اجرای 
طرح اقدام ملی مسکن دراستان مرکزی گفت: درفاز 
۵ ثبت نام طرح اقدام ملی مسکن 3۰ هزار متقاضی 
در سامانه این طرح ثبت نام کردند که ۱6 هزار نفر 
آنان مدارکشان را بارگذاری کرده و بر اساس اولویت 

پالایش می شوند و انتظار است که اداره اوقاف وامور 
خیریه استان مرکزی با تســریع در تحویل اراضی 

مورد نیاز، بستر عملیات اجرایی را مهیا کند.
مرزبان اظهار داشت: آماده ســازی نخستین طرح 
بزرگ مســکونی ۲۴ هکتاری با عنوان کوی سردار 
سپهبد شهید سلیمانی در  شــهر اراک و در انتهای 
خیابان هپکو با پیشرفت فیزیکی ۸۵ درصد در حال 
انجام است و عملیات زیرسازی، جدول گذاری و 
شبکه آب و فاضلاب این طرح به اتمام رسیده است.

وی ادامه داد: طرح 6۴۰ واحدی نیروهای مســلح 
نیز در دست انجام است که ۱۴۴ واحد مسکونی آن 

پیشرفت فیزیکی قابل توجهی دارد.
مدیرکل راه و شهرسازی استان مرکزی اظهار داشت: 
عملیات اجرایی ساخت 9۰۰ واحد مسکونی دیگر 
در قالب طرح اقدام ملی مسکن در شهر جدید امیر 
کبیر و مهاجران کلید خورده اســت و آمادگی لازم 
برای ساخت مسکن برای تمام متقاضیان در  استان 

مرکزی وجود دارد.
مرزبان بیان داشت: تأمین زمین در تمامی شهرهای 
استان مرکزی در راســتای اجرای طرح اقدام ملی 
مسکن انجام شده و ســاخت مسکن برای واجدان 

شرایط در سال های آتی نیز مشکلی وجود ندارد.

 تقدیر امام جمعه تبریز از مدیرعامل سازمان 
سیما، منظر و فضای سبز شهری

تبریز-امیدمحمدزاده-خبرنگاراقتصادسرآمد-نماینده ولی فقیه در استان آذربایجان شرقی 
و امام جمعه تبریز، با اهدا لوحی از مدیرعامل سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 

تقدیر کرد.
، حجت الاسلام سید محمدعلی آل هاشم در این لوح، با تقدیر از داریوش نوین، مساعدتها، 
تلاش و همت وی در عرصه ترویج فرهنگ ایثار و شهادت را ارزشمند توصیف نموده 
و از مشارکت وی در گرامیداشت یاد و خاطره حماسه آفرینان هشت سال دفاع مقدس 

قدردانی نمود.
در متن این لوح آمده است؛شهادت بهترین طریق رسیدن به اوج نقطه انسانیت است که 
نصیب مردان الهی می شود ؛ آنانی که رای دست یابی به شهد شیرین آن، از لذایذ دنیوی خود 
می گذرند و با تاسی از سرور و سالار شهیدان، حضرت اباعبدالله الحسین )ع( در دفاع از 
ارزشهای والای اسلام و انقلاب، جان خویش را تسلیم حق می کنند و آسمانی می شوند 
و اینک یادآوری و گرامیداشت خاطرات دوران گهربار پیروزی شکوهمند ایران اسلامی 
گرامیداشت یاد و خاطره جماسه آفرینان هشت سال دفاع مقدس و در راس آنان خدمت 
صادقانه وبی منت به طلایه داران نظام مقدس جمهوری اسلامی به منظور حفظ و اشاعه 
فرهنگ ایثار و شهادت و انتقال آن به نسل های آینده ، وظیفه عمومی و همگانی بوده و 

جنابعالی نیز با مشارکت در این دو ماموریت خطیر سهم بسزایی ایفا نموده اید.
از همکاری، مساعدت، تلاش و همت والایتان در عرصه ترویج فرهنگ ایثار و شهادت 
تشکر و قدردانی نموده، امیدوارم در سایه توجهات حضرت ولیعصر)عج( و منویات مقام 

معظم رهبری امام خامنه ای )مدظله العالی( همواره موفق و موید باشید.

اعضای شورای اسلامی بخش معمولان انتخاب شدند

پلدختر - کامرانی - خبرنگاراقتصاد ســرآمد : اعضای شورای اسلامی بخش معمولان 
انتخاب شدند. 

سید حبیب الله موسوی بخشــدار معمولان  گفت : انتخابات شــورای اسلامی بخش 
معمولان،با حضور نمایندگان شوراهای اسلامی روستاهای تابعه بخش،نمایندگان هیات 

اجرایی و نظارت برگزار و بشرح ذیل انتخاب شدند؛ 
اعضای اصلی؛  ۱-محمدمراد شاکرمی 33 رای

۲-هاشم باباخانی 3۲ رای 3-قوام شاکرمی ۲9 رای
۴-امیدعلی جودکی ۲۷ رای ۵- شاکرم شاکرمی ۲۴ رای

اعضای علی البدل؛  ۱-حجت چگنی ۱۰ رای
۲-مریم طرهانی 9 رای 3-کرم حسین کوگانی ۷ رای

 
بازدید معاون فرماندار پلدخترازطرح احداث دیواره 

حفاظتی گلزار شهدای معمولان

 پلدختر - کامرانی - روزنامه اقتصاد سرآمد : معاون عمرانی فرماندار پلدختر از پروژه دایک 
حفاظتی گلزار شهدای معمولان بازدید کرد. نادیا امرایی در این بازدید گفت :

این دایک به منظور حفاظت از بنای امامزاده سید محمد )ع( و قبور مطهر شهدا با اعتبار اولیه 
6 میلیارد تومان توسط پیمانکار شرکت آب منطقه ای استان، به ارتفاع ۱۵ متر، عرض مقطع 

3۵ متر و طول ۱۵۰ متر در حال اجراست.

 بهره مندی 534  واحدتولیدی -صنعتی استان مرکزی
 از نعمت گاز طبیعی

اراک-غلامی،خبرنگاراقتصادسرآمد -مدیرعامل شرکت گازاستان مرکزی گفت:ازمجموع 
۷۸۰واحدتولیدی صنعتی مشمول مصوبه شورای اقتصاد تعداد ۵3۴ واحدگازدارشده 

وتعداد۱۸۵واحد دیگرنیز دردست اقدام بوده ومابقی درمرحله بررسی می باشند.
محمدرضاســمیعی افزود: به همت واحد خدمات فنی ومهندسی این شرکت با انجام 
کارهایی از قبیل ،ایمن سازی شبکه توزیع گازدرسطح استان ،مقاوم سازی ساختمانهای 
اداری قدیمی و مقاوم سازی ایستگاه های تقلیل فشارگاز،باعث پایداری وتداوم گازرسانی 

درسطح استان مرکزی  می شود.
مدیرعامل شرکت گازاستان مرکزی ادامه داد:طراحی واجرای شبکه توزیع وتغذیه جهت 
حفره های پراکنده وخطوط تقویتی وایمن سازی شبکه های آسیب دیده ازسیل به طول 

شش کیلومتردربرنامه ریزی سال جاری این شرکت می باشد.
وی درپایان درخصوص طرح های ساختمانی اضافه کرد:عملیات بهسازی ومقاوم سازی 
ایستگاه های تقلیل فشارتا نیمه اول سال۱۴۰۰به تعداد ۱۷ ایستگاه به اتمام رسیده و3۴ 

ایستگاه دیگر نیز دردست اجرا می باشد.

سهم آب شرب از چاه های لرستان چقدر است
خرم آباد-سبحان حبیبی-خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرعامل آب منطقه ای لرستان گفت: 
نجات منابع آب زیرزمینی با ترویج فرهنگ صرفه جویی و مسئولیت پذیری جمعی در 

جامعه امکان پذیر است.
داریوش حسن نژاد بیان کرد: با توجه به بحران ادامه دار وضعیت آبی در کشور و استان به هر 
میزان باید بتوانیم با تدابیر حفاظتی و فرهنگ سازی و آگاهی بخشی، آب بیشتری در آبخوان 
حفظ کنیم. وی افزود: از محل این صرفه جویی ها می توانیم آب بیشتری به بخش صنعت 

استان تخصیص دهیم که بازدهی و اشتغال بیشتری به همراه خواهد داشت.
حسن نژاد با بیان اینکه در لرستان یک هزار و 3۵۲ حلقه چاه غیرمجاز وجود دارد، گفت: از 
این تعداد، 336 حلقه فرم یک، 3۱۰ حلقه فرم ۵ و ۷۰6 حلقه چاه غیرمجاز نیز در سیستم ثبت 
شده است. وی اضافه کرد: ۷ هزار و 6۱۰ حلقه چاه مجاز در استان وجود دارد که از این تعداد، 
۵ هزار و ۷6۰ حلقه مربوط به بخش کشاورزی، یک هزار و ۴۵3 حلقه بخش صنعت و 39۷ 
حلقه مربوط به بخش آب شرب است. مدیرعامل آب منطقه ای لرستان با توجه وضعیت 
برداشت منابع آب زیرزمینی در استان بر ضرورت برگزاری منظم و منسجم جلسات این 
کمیته تأکید کرد و گفت: به جهت هماهنگی بیشتر و اتخاذ تصمیمات مهم و بررسی هر چه 

بیشتر ابعاد مختلف طرح احیاء و تعادل بخشی منابع آبی در استان برگزار می شود.
این مسئول در پایان گفت: نجات منابع آب زیرزمینی بدون تلاش مضاعف و همت جمعی 

غیرممکن است.

 کشف 3 هزار و 640 کیلو موادمخدر
 در فیروزآباد

شیراز-توانایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-فرمانده انتظامی فارس از 
دستگیری قاچاقچی حرفه ای که قصد انتقال 3 تن و 6۴۰کیلو مواد 

مخدر در پوشش بار ماهی را داشت، در فیروزآباد خبر داد. 
سردار رهام بخش حبیبی  اضافه کرد: ماموران انتظامی شهرستان 
فیروزآباد حین گشت زنی در گردنه »موک به سمت شیراز« به یک 
دستگاه کامیون ایسوزو حامل بار ماهی مشکوک شده و با اقدامات 

فنی و تخصصی آن را توقیف کردند.
او افزود: ماموران انتظامی موفق شدند در بازرسی از این کامیون 3 
تن و ۴۰۰ کیلو تریاک و ۲۴۰ کیلو حشیش که به طرز ماهرانه ای زیر 

بار ماهی جاسازی شده بود کشف کنند.
فرمانده انتظامی فارس با بیان اینکه در این ماموریت در مجموع 
سه تن و 6۴۰کیلو مواد مخدر کشف شده است، عنوان کرد: در این 

خصوص یک قاچاقچی حرف  ای دستگیر شد. 
حبیبی همچنین با بیان اینکه متهم برای سیر مراحل قانونی تحویل 
مراجع قضایی شد، گفت: مبارزه با سوداگران مرگ به صورت ویژه 

در دستور کار پلیس فارس قرار دارد.

اجرای طرح مدیریت سرعت در محور 
اصفهان – دلیجان و نجف آباد – داران 

اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-معاون حمل و 
نقل اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اصفهان گفت: طرح 
مدیریت سرعت در دومحور اصفهان – دلیجان و نجف آباد – داران 

اجرایی می شود.
 محمدعلی صلواتی در نشست آغاز فاز اجرایی مدیریت سرعت 
در دو محور پایلوت اســتان اصفهان اظهار داشت: این طرح به 
صورت پایلوت در دو محور اصفهان – دلیجان و  نجف آباد- داران 
– الیگودر اجرا میشود که اقدامات در سه بخش اصلی  نظارت موثر 
گشت های پلیس راه ، کنترل هوشمند جاده ها با سامانه های ثبت 
تخلف و ارامسازی ترافیک  و ایمن سازی مقاطع شناسایی شده در 

دستور کار است
وی با بیان اینکه طرح پایلوت مدیریت سرعت در دومحور استان 
اصفهان با همکاری همه بخشهای مرتبط در دستور کار قرار گرفته 
است، ابراز داشت: دبیرخانه کمیسیون ایمنی راه های کشور،  بخش 
راهداری و حمل و نقل اداره کل، پلیس راه و دیگر مجموعه های 

مرتبط در این طرح همکاری خوبی را داشتهاند.
معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اصفهان 
با اشــاره به اینکه با اجرای کامل این طرح انتظار ما کاهش موثر 
تصادفات در دو محور پایلوت اجرای این طرح است، ادامه داد: 
همه دستگاه های فعال در محورهای جادهای توان خود را برای 
تامین ایمنی راه ها به کار گرفتهاند و امیدواریم شهروندان نیز برای 
حفظ جان خود نسبت به رعایت سرعت ایمنی در محورهای درون 

و برون شهری توجه داشته باشند.
وی تصریح کرد: همه اقدامات برای هوشمند سازی راه ها و همچنین 
بهبود وضعیت جادهها در صورتی تاثیرگذار خواهد بود که مردم نیز 

نسبت به رعایت قوانین توجه داشته باشند.
صلواتی تصریح کرد: خواب آلودگی یکی از دلایل اصلی تصادفات 
در محورهای استان اصفهان است، مجتمع های بین راهی مناسبی 
در استان راهاندازی شده تا رانندگان استراحت کافی را داشته باشند 

و به مسیر خود ادامه دهند.

واحد تصفیه آبDM     شرکت پالایش 
نفت اصفهان راه اندازی شد

اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-با حضور اعضای 
هیئت مدیره شرکت پالایش نفت اصفهان و پیمانکاران پروژه، واحد 
تصفیه آب D.M شرکت پالایش نفت اصفهان با رویکرد افزایش 
ظرفیت و بهبود کیفیت بخار تولید و در راستای کاهش الاینده های 

محیطی به صورت رسمی به بهره برداری رسید.
مدیر بهره برداری شرکت پالایش نفت اصفهان، با اشاره به اینکه 
واحد تصفیه آب D.M با ظرفیت ۷۰۰ مترمکعب در ســاعت 
جایگزین برج های واکنشی با قدمت بالا شده است اظهار داشت. 
برج های واکنشی با ظرفیت ۵۰۰ مترمکعب در ساعت، مشکلاتی 
همچون نمک خروجی بالا، مصرف زیاد مواد شیمیایی حدود ۱/۵ 
تن در روز، آلودگی محیط زیســت ناشی از امحاء مواد شیمیایی 
)آهک( به همراه داشت که خوشبختانه واحد جدید در کنار رفع 

مشکلات ذکر شده، مزایای ارزشمندی نیز دارد.
اصغر صابری به صفر رسیدن ســختی ها آب تولیدی، افزایش 
ظرفیت و بهبود کیفیت بخار مصرفی در توربین ها، کاهش و حذف 
بولودان آب دیگ های بخار از حدود ۱3 درصد به صفر، حذف و 
کاهش مواد شیمیایی مصرفی ، کاهش آلاینده های زیست محیطی، 
بهبود سلامت افراد و کاهش کارهای سخت عملیاتی را از مزایای 

این واحد برشمرد.
قاسم غفاری رئیس آب و برق وبخارشرکت پالایش نفت اصفهان 
نیز ضمن تأکید بر سهولت عملیات و بهره برداری و کاهش ریسک 
های عملیاتی و ایمنی افزود: با راه اندازی این واحد نرخ خوردگی 
در لوله های دیگ های بخار کاهش خواهد یافت و شاهد افزایش 
طول عمر کارکرد دیگ های بخار و توربین های بخاری و کاهش 

هزینه های تعمیر و نگهداری خواهیم بود.
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